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Van de redactie 

Beetje later dan gepland is hier 
het Loopje van augustus met kopij 
van alle kanten. Er beginnen weer 
bestuurlijke activiteiten van 
Dorpsbelangen, een cursus 
reanimatie, vanaf september op 
yoga? Kan allemaal. 
Maar ook weer aandacht voor 
onze prachtige omgeving met 
dank aan Janny en Stans! 
En uiteraard een mooie terugblik 
op de muziek in Zeegse… 
Fijn om dit alles met elkaar te 
delen! 

Veel leesplezier! 

Het Zeegser Loopje en ook de 
website leveren informatie voor 
iedereen en iedereen kan/mag 
kopij inleveren, heel graag zelfs! 
Zo kunnen we elkaar op de 
hoogte houden van het wel en 
wee in ons mooie dorp. 

De website laat de meest actuele 
dingen zien. Het Loopje is een 
driemaandelijkse 
momentopname. 

Colofon 

Redactie en vormgeving 
Joke Gerds, Hoofdweg 16 
Telefoon 06 51318202 

Email: zeegserloopje@gmail.com 
Website: www.zeegse-dorpsbelang.nl 

Inleveren kopij voor het volgende nummer:  

15 november 2021

ZEEGSER LOOPJE AUGUSTUS 2021 
17E JAARGANG NUMMER 63 
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Zomer 

De zomer is al een heel eind heen, de 
laatste maand is bijna om en dan zitten we 
off ic ieel al in de meteorologische 
herfstmaand. Toch hopen we allemaal dat 
we nog mooie zomerse dagen in 
september gaan krijgen. Het was een 
vreemde zomer. Veel regen, daardoor veel 
groen, de natuur was heel uitbundig, is dat 
nog steeds, maar eigenlijk was er te weinig 
heel warm zomerweer. Wel zonnige dagen, 
maar dan ook met veel wolken aan de 
lucht, waar ook zomaar een spat regen of 
een ware hoosbui uit kwam. De kussens op 
de tuinbanken en -stoelen konden niet 
lekker blijven liggen, bij het weggaan keek 
je naar de lucht, tja ….. we halen ze toch 
maar naar binnen, het lijkt op regen. 

Het thema deze zomer, ‘Zeegse, daar zit 
muziek in’, was een succes. Er stonden veel 
en mooie creaties in de tuinen. De 
prijsuitreiking werd gedaan door een lange 
sliert kinderen, lopend achter de trekker 
van Jakob aan, waarbij veel lawaai werd 
gemaakt. Opvallend hoeveel kinderen en 
met name kleine kinderen er momenteel in 
ons dorp wonen, dat was een aantal jaren 
heel anders. Zeegse is dus ook in trek bij 
jonge mensen, ondanks de weinige 
voorzieningen die Zeegse te bieden heeft, 
de rust en ruimte is in deze hectische tijd 
erg belangrijk en dat weegt blijkbaar 
zwaarder dan winkels en scholen, die zijn in 
Zuidlaren c.q. Vries genoeg te vinden. 

Laten we dus met z’n allen genieten van 
ons mooie dorp. Hopelijk kunnen we de 
komende tijd weer activiteiten organiseren, 
corona is op z’n retour? In ieder geval staat 
er in dit Zeegser Loopje wel het een en 
ander vermeld. 

Groetvanmij 
Op camping de Vledders
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Van de bestuurstafel
Beste leden van de VDBZ, 

Hierbij nodigen wij u uit voor de algemene ledenvergadering. 
Deze zal gehouden worden op dinsdag 21 september 2021 om 19.30 uur in het Witte Huis. 

AGENDA  
1. Opening en welkom 
2. Mededelingen 
3. Verslag vorige vergadering (26 maart 2019, zie pagina 6 en 7) 
4. Jaarverslag DBZ 
5. Bestuursverkiezing 

In 2020 waren aftredend: Ingmar van der Woude, Morijn Bourgonje, Toos Docter (alle 
drie herkiesbaar). 
In 2021 zijn aftredend: Johan ven Fessem, Annet Hadders, beiden herkiesbaar, Klaas 
Hooijer, niet herkiesbaar. U kunt als lid bestuurskandidaten voordragen als de 
voordracht wordt ondersteund door 10 handtekeningen van stemgerechtigde leden, 
indienen tot twee weken voor de ALV (8 september).   

6. Financieel jaarverslag 2020 en begroting 2021 
7. Kascommissie en verkiezing leden kascommissie 
8. Wijziging Huishoudelijk reglement 
9. Sluiting 
Voor een invulling van de pauze of na de vergadering zijn we nog met iemand in gesprek.  
Tot 21 september 2021, Bestuur DBZ



4

Van de bestuurstafel

Jaarverslag 2020 

Het was een raar jaar, volledig geregeerd door het coronavirus. Er konden geen activiteiten 
georganiseerd worden, overal ging een streep door. Wat wel doorging, was het thema van 
de zomer, in 2020 was dat ‘Zeegse ziet het zitten’. Er kwamen in veel tuinen de mooiste 
creaties te staan. Elke maand op de eerste maandag werd het oud papier opgehaald, dat 
ging gelukkig gewoon door. Als bestuur VDBZ kwamen we niet lijfelijk bij elkaar, maar af en 
toe hadden we digitaal contact. De ledenvergadering werd afgelast /uitgesteld. 

Fase 1 van het boerenervenproject rondom de brink is na de winter afgerond. Veel positieve  
reacties met een positieve impuls voor het contact tussen de buren. De goedkeuring voor 
fase 2 liep vertraging op, waardoor we niet voor de winter van 2020-2021 konden starten. 

De Zuidlaardermarkt ging niet door. De enige keer dat die eerder niet doorging, was in de 
oorlog. Met Sinterklaas werden de Zeegser kinderen aan hun eigen huis verrast met een klein 
cadeautje. Op 31 december werden er geen oliebollen verkocht en was er geen 
eindejaarsfeestje in het Witte Huis. Hopelijk wordt 2021 een veel gezelliger jaar. 

Activiteiten 2021 

Corona nog steeds onder ons, dus niet veel activiteiten. Wel het zomerthema ‘Zeegse, daar zit 
muziek in’”, een groot succes, met veel aandacht van de media. De prijzen werden uitgereikt 
door middel van een lawaaioptocht. De Zeegser kinderen (en dat zijn er inmiddels zo’n 40) 
liepen achter de trekker van Jakob door het dorp en langs de prijswinnaars. 3e prijs Koeweg 7 
Larissa en Jan, 2e prijs Hoofdweg 34  Roelof en Jannie en 1e prijs Hoofdweg 4 Jakob en Alie. 
Gefeliciteerd. Hoofdweg 48, Jantina en Ron, stelden elke zondagmiddag hun tuin beschikbaar 
voor een muzikaal optreden, mensen kwamen aanlopen met stoeltjes en kussentjes. Prachtig 
initiatief.
In 2021 kregen we eindelijk goedkeuring voor fase 2 van het boerenervenproject. Fase 2 richt 
zich op een aantal invalswegen naar Zeegse. De geselecteerde bewoners zijn benaderd per 
brief, omdat een startbijeenkomst niet kon doorgaan vanwege Corona. Het plan is dat het 
plantgoed voor de winter de grond in gaat. 

Onze voorzitter heeft deelgenomen aan het ontwerpproces voor het project Roodzanden. De 
Bestuurlijke Voorbereidingscommissie Drentsche Aa en de provincie Drenthe staan aan de lat 
voor het realiseren van natuurdoelen en de daarmee samenhangende 
waterhuishouding. Prolander heeft de opdracht om voor het gebied Roodzanden - grofweg 
tussen Mooi Zeegse en de beek - een inrichtingsplan op te stellen.  
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Van de bestuurstafel

Uitnodiging  BBQ 

Vanaf 2021 willen wij het lidmaatschap voor Dorpsbelangen Zeegse alleen mogelijk maken via 
automatische incasso. Het grote voordeel is, dat de leden nooit meer vergeten tijdig te betalen 
en dat het ons veel extra administratieve handelingen scheelt. Verder heeft een ledenwerfactie 
veel nieuwe leden opgeleverd.  Er is een barbecue georganiseerd op 11 september (zie onder) 
en hopelijk kunnen we op 31 december weer oliebollen verkopen. 

Wateroverlast 

Het was een natte zomer, met af en toe hele zware buien. Tijdens zo’n hele zware bui had met 
name de Goldakkers last van wateroverlast. De riolering kon al dat water niet aan en in 
sommige huizen kwam het water omhoog. Inmiddels is er een gesprek en een bezoek geweest 
van de gemeente die het probleem van de waterafvoer gaat proberen op te lossen.  

Afsluiting weg 

De doorgaande weg naar Oudemolen was bijna de hele zomer afgesloten wegens 
werkzaamheden aan de waterleiding. Je kon er echter gewoon langs en toch stonden overal 
borden om mensen er niet langs te laten gaan. We hebben het bij de gemeente aangekaart, 
dat dit toch wel een erg rigoureuze maatregel was.

Voor wie: voor iedereen die het gezellig vindt om samen weer eens bij te praten onder het 
genot van een drankje en een lekkere bbq 

Wanneer: zaterdag 11 september 18.30 

Waar: Het Witte Huis in Zeegse 

Kosten: 25 euro per persoon, kinderen tot 12 jaar 8 euro per persoon. De kosten voor de 
kinderen tot 12 jaar worden betaald door Dorpsbelangen Zeegse. 

Opgave: Voor zondag 5 september in ‘Het Witte Huis’ 

Vanaf 5 uur is de inloop, om 18.30 gaat de barbecue aan en kunnen wij genieten van 
meerdere soorten vers vlees, verse vis, verschillende salades, stokbrood en kruidenboter. 

Wij hopen iedereen te zien tijdens de barbecue. Bestuur dorpsbelangen Zeegse. 
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Verslag van de algemene ledenvergadering 26 maart 2019 

Aanwezig: bestuur en 24 leden. 

1. Opening: De voorzitter heet ieder welkom. Hij is blij dat alle aanwezigen gekomen zijn 
en hoopt dat we dit nog heel veel jaren kunnen doen. De agenda van vanavond staat 
op het scherm. 

2. Mededelingen: 

- Jan Bult, de nestor van Zeegse, is overleden. Hij heeft zijn hele leven in Zeegse 
gewoond. Jan stond bekend als de mollenvanger, je zag hem altijd fietsen met zijn 
schep en een mandje achterop. Op de zaterdagavond had hij zijn vaste plek aan de 
bar in het Witte Huis. We zullen hem als dorpsgenoot missen. 

- Op het weiland naast de brink staat binnenkort een nieuw ooievaarsnest. De oude 
heeft het begeven, is volledig ingestort. De zorgboerderij Veldzicht in Tynaarlo gaat 
een nieuwe maken. Heel erg bedankt en we hopen dat de beide ooievaars gauw 
terug zullen komen. 

- Afzeggingen voor vanavond: Lies Hooijer, Klaas Bolt, Anne Sikkema. 

3. Verslag van 20 maart 2018: De kascommissie 2018 bestond uit Auk Hardonk en Truus 
Uilenberg. 

4. Jaarverslag DBZ: Secretaris Toos leest voor. 

5. Bestuursverkiezing. 

Het rooster van aftreden staat op het scherm. Geen aftredende leden, dus er zijn geen 
nieuwe bestuursleden nodig. Er zijn 3 nieuwe bestuursleden op dezelfde datum 
aangetreden. De voorzitter merkt op dat dit problemen kan geven als ze alle drie 
tegelijk opstappen. We gaan er van uit dat dat niet gebeurt. 

6. Financieel jaarverslag 2018 en begroting 2019 

Jaarverslag 2018 

De penningmeester vertelt dat 2018 een goed jaar was, er is geld overgehouden. Dit is 
niet het doel van de vereniging, maar het is wel prettig. Hij vraagt nogmaals aan 
iedereen, die het betreft, het machtigingsformulier in te leveren, dat scheelt hem een 
hele hoop werk. De brinkdagen waren goedkoper, omdat er geen muziekband was. Er 
zijn veel donaties voor “hartveilig” binnengekomen. Er is geen subsidie door de 
gemeente verstrekt voor de creatieve commissie. De brinkdagen hebben minder 
inkomsten opgeleverd. Het niet meer afdrukken van het Zeegserloopje scheelt 340 
euro. 

De subsidie van het Prins Bernhard cultuurfonds over 2017 komt niet meer, de betaling 
was verlaat en nu hebben we bericht dat het niet meer komt, ze vonden de reden niet 
vernieuwend genoeg. 
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Begroting 2019: De begroting voor de brinkdagen is bijgesteld. Het bedrag voor “hart 
veilig” is aangepast. 

1. Kascommissie en verkiezing: Auk Hardonk en Harry Dagelet zijn bij de penningmeester 
geweest en hebben de financien gecontroleerd. Het zag er keurig uit. Wel maken ze de 
opmerking dat zij vinden dat de kas bij de penningmeester hoort te staan en niet bij een 
ander bestuurslid. De penningmeester wordt decharge verleend. Verkiezing voor het jaar 
2019: Hilda Hoepman en Tineke Klok, reserve Nina van Doorn. 

2. Rondvraag 

- Hilda Hoepman neemt het woord namens de creatieve commissie. Dit jaar wordt het 
thema “Zeegse ziet ze vliegen”. Vorig jaar is alles weggejaagd door de 
vogelverschrikkers, nu moet alles wat vliegt terugkomen. In een aantal zaaibedden her 
en der in het dorp gaan bloemen gezaaid worden. Dit gebeurt 30 maart. Gaarne de 
creaties van de vliegende objecten eind mei in de tuin./ De voorzitter is iets vergeten 
te zeggen. Bernard Schlimbach van Trias is vanavond aanwezig. In verband met het 
oplossen/verwerken/aangeven van eventuele psycho sociale klachten moet de 
gemeente weten wat er aan welzijn allemaal is. Vooral de brug tussen huisarts en 
patient “om gelukkiger te worden” is een hot item. Wat is er in Zeegse en wat is er 
nodig?/Jan Helder noemt de inloopavond inzake de Zeegsersteeg/Ruiterweg. Het 
fietspad langs de Zeegsersteeg wordt niet breder, het fietspad vanaf het bruggetje tot 
het kruispunt gaat weg en komt naast de weg te liggen./29 juni: brinkdag/10 mei: 
vrijdagmiddagborrel/6 april: pub quiz/Harm Polman vraagt naar een jaaragenda, het 
zou fijn zijn als die vroeg gepubliceerd zou worden. 

9. Sluiting: De voorzitter dankt iedereen voor zijn of haar komst, wenst iedereen welthuis en 
sluit de vergadering. 

Hierna vertelt Henk Daamen over de voortgang van het park De Zeegser Duinen. 

Verkeerssituatie Hoofdweg (3) 

Even een kleine update. Eind april heeft een slangenmeting plaatsgevonden, dit viel 
ongelukkigerwijs samen met de ‘afsluiting’ van de Hoofdweg bij Oudemolen. Reden voor de 
gemeente om begin september de meting nog eens te herhalen. Uit het rapport van de meting 
in april bleek al dat er gemiddeld erg hard gereden wordt op de Hoofdweg. Fijn dat de meting 
herhaald wordt. Niet fijn dat er nog steeds erg hard gereden wordt en dat ik zelf een paar 
dagen geleden vanaf Zeegse een bumperklever had, die in het dorp Tynaarlo nog even flink gas 
gaf en mij uiteindelijk daar voorbij scheurde. Het bleek een eigen inwoner van Zeegse te zijn.…. 
Het zou wel prettig zijn als wij als inwoners van Zeegse het goede voorbeeld geven toch? We 
wachten de meting af in september en blijven in contact met gemeente en Veilig Verkeer 
Nederland en hopen dat we tot goede veilige verkeersremmende maatregelen kunnen komen. 
U hoort van ons! 

Annet Hadders en Joke Gerds 
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Hallo ☺ 
Mijn naam is Truus Wind en ik woon in 
Zeegse. Ik ben gediplomeerd Hatha Yoga 
en Lu Jong Yoga docent en ik wissel het 
wonen in het mooie Zeegse af met zeilen. 

Ik ben heel verheugd dat ik kan  
meedelen dat ik 7 september start met 
de yogalessen! 
Uiteraard worden de Corona maatregelen 
die dan van toepassing zijn in acht 
genomen.  

WAAR en WANNEER begint het: 
In Schipborg in het Dorpshuis naast de 
tennisbanen Borgweg 15A. Dinsdag 
avond 7 september van 19.25-20.35 uur. 

Het dorpshuis De Ludinge aan de 
Ludinge 4 in Zuidlaren. Vrijdag ochtend 
10 september van 9.00-9.10 uur. 

Mijn email adres is info@yogalujong.nl 
mijn mobiel nummer is 0651051943 
neem gerust contact met mij op als je 
vragen hebt en als je wilt opgeven voor 
de lessen! 

Ik zie er naar uit jou te verwelkomen! 
Hartelijke groet, Truus 

YOGA IETS VOOR U?

Beste dorpsbewoners, 

Binnenkort starten wij met de nieuwe 
/ herhalingscursus hartreanimatie. 
Iedereen die al in de poule zit krijgt 
een persoonlijke oproep wanneer hij 
of zij op cursus gaat. Zoals het nu lijkt 
zijn er weer 3 cursusavonden, ergens 
in november. Bij problemen met de 
datum kunnen we kijken of een 
andere dag wellicht beter uitkomt.  

Bent u nu nieuw in Zeegse en wilt u 
ook meedoen, dan kunt u zich 
aanmelden voor de reanimatiecursus 
via: ikwoude@gmail.com of via 
Dorpsbelangen Zeegse. De cursus 
wordt betaald door Dorpsbelangen 
als u deelneemt in de poule van 
Hartveilig Zeegse. 
Meer informatie bij ondergetekende. 

Mvg Ingmar van der Woude 

mailto:info@yogalujong.nl
mailto:ikwoude@gmail.com
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Bericht vanuit de Heikant… 

Al jaren hebben wij vele zandkuiltjes rond ons 
huis. Dit zijn de valkuilen van mierenleeuwen. 
Dit voorjaar telde ik er 178. Onderin, maar 
niet zichtbaar, zitten de larven. Loopt er een 
mier of ander klein insect in zo’n kuiltje dan 
kan die niet meer ontsnappen.  

De mierenleeuw larve steekt de kaken naar 
buiten en eet dan het slachtoffer op. Het 
daarop volgende stadium is een zand 
bolletje. hieruit sluipt de volwassen 
mierenleeuw uit. Voor het eerst dit jaar 
hebben we een volwassen exemplaar gezien. 
Zie foto’s hiernaast. 

De eekhoorns doen zich op dit moment te 
goed aan zaadjes in de groene dennenkegels 
hoog in onze bomen. Rondom de bomen 
liggen vele kaal gekloven spillen en talloze 
schubben. Zie foto’s hiernaast. 

Regelmatig ruik je de stinkzwammen in het bos. Op de slijmerige ‘hoed’ zie je dan zwermen 
vliegen maar ook oranje aaskevers en jaren geleden zagen we de naaktslakken zich te goed 
doen aan het weefsel van de steel. Zie foto’s hieronder, Stans Kofman
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Mooie bloemrijke bermen rondom Zeegse en het 
Jacobskruiskruid (geliefd en verguisd). 

Sinds vorig jaar kunnen we met elkaar genieten van een diversiteit 
aan rijk bloeiende planten, kruiden en grassen in de bermen van 
Munkakkers en Breeflo. Deze mooie bloemrijke bermen met o.a. 
papavers, margrieten, korenbloemen en boerenwormkruid zijn vorig 
jaar speciaal door de gemeente Tynaarlo ingezaaid om de 
biodiversiteit rondom Zeegse te vergroten. Het biedt voedsel en 
nestgelegenheid voor bijen, hommels, vlinders en andere insecten. 
Zie foto 1. 

Afgelopen periode heeft het Jacobskruiskruid veel media aandacht 
gehad. Jacobskruiskruid is een felgeel bloeiende, 2-jarige inheemse 
pioniersplant, die in het 2e jaar van juni tot in oktober bloeit. Nadat 
de plant zaden gevormd heeft, sterft hij. De zaden worden door de 
wind verspreid; de meeste zaden komen binnen 5 meter van de 
moederplant terecht. De bladeren hebben gelobde randen. Voeger 
was de plant vooral in onze duinen algemeen, maar de laatste jaren 
is hij in het hele land op (schrale) zandgronden te vinden. Zo óók in 
Zeegse en omstreken. Zie foto 2.  

Jacobskruiskruid is zeer geliefd bij insecten, want het is een heel 
waardevolle nectarrijke plant. Het kruid is heel belangrijk voor de 
biodiversiteit: zo zijn er meer dan 150 Nederlandse soorten insecten 
bekend, waaronder veel bijen, zweefvliegen en vlinders, die de 
plant gebruiken als voedselplant!  

Maar de plant wordt ook verguisd. Het jacobskruiskruid is namelijk 
giftig voor zoogdieren. Runderen en paarden vermijden normaliter 
bij het grazen het jacobskruiskruid, vanwege de bittere smaak. Maar 
met hooi of kuilvoer kunnen dieren het giftige kruid wel binnen 
krijgen: de dieren herkennen dan het kruid niet meer. Zowel de 
opname van een grote hoeveelheid in één keer, als de opname van 
kleine hoeveelheden over langere tijd, kunnen leiden tot 
beschadiging van de lever en ziekteverschijnselen. Het is dus van 
belang dat het hooi voor het vee vrij is van jacobskruiskruid. 
Schapen en geiten zijn trouwens veel minder gevoelig voor het gif.  
In juli j.l. heeft een aangrenzende landeigenaar plots, vanuit 
frustratie over de aanwezigheid van het jacobskruiskruid aan de 
Munkakkers, ongevraagd én zonder overleg met de gemeente ruim 
de helft van deze mooie bloeiende bermen geklepeld. (Klepelen is 
een vorm van maaien waarbij de vegetatie min of meer wordt 
stukgeslagen en het maaisel blijft liggen. Dit zorgt voor verrijking 
van de bodem, waardoor er uiteindelijk alleen nog plek is voor 
grassen en ruigplanten. Het gaat ten koste van de bloemenrijkdom.) 
Zie foto 3 
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Ik was hier erg ontdaan over en heb contact 
opgenomen met de ‘maaier’ en de gemeente. 
Vanuit ons dorp waren er inmiddels al 2 
bewoners, die handmatig een gedeelte van het 
Jacobskruiskruid uit de bermen van Munkakkers 
hadden verwijderd. I.o.m. de gemeente en hen 
zijn we vervolgens met een klein groepje 
dorpsgenoten gestart om zowel uit de bermen 
van Munkakkers, als Breeflo al het 
Jacobskruiskruid handmatig tussen al die andere 
mooi bloeiende planten te halen.  
Een win/win situatie: de landeigenaar heeft 
beloofd zijn actie niet meer te herhalen. En de 
insecten èn wij -mensen- kunnen voortaan blijven 
genieten van deze mooie bloemrijke 
gemeentebermen. Samen staan we sterk voor 
biodiversiteit!  

Zo óók de komende jaren, want we zullen het 
blijven bijhouden en op die manier het kruid 
ontmoedigen. De gemeente biedt hierbij een 
goede samenwerking; zij zorgen dat het door 
ons uitgetrokken Jacobskruiskruid wordt 
opgehaald en vernietigd.  
Momenteel zijn de bermen van beide wegen zo 
goed als vrij van het bloeiende Jacobskruiskruid. 
Zo nu en dan duikt er wel weer een bloeier op, 
m.n. in de stroken waar er ‘geklepeld’ is, omdat 
daarbij de plant niet met wortel en al is 
verwijderd. 
De gemeente zal, volgens het huidige 
maaibeleid, de bermen aan Munkakkers en 
Breeflo later in augustus maaien. Het maaisel 
blijft een paar dagen liggen om vervolgens 
afgevoerd te worden. Zo kunnen we er ook 
volgend jaar weer volop van genieten! 

Let wel: niet alle gele bloemen in de bermen zijn 
Jacobskruiskruid. Boerenwormkruid en sint-
janskruid worden, vanwege hun gele bloemen, 
ook wel met het Jacobskruiskruid verwart. Zie 
foto’s hiernaast. 

Janny Pepping 
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Zeegse daar zit zeker muziek in! 

Na de oproep van de creatieve commissie om dit jaar aan de slag 
te gaan met het thema “Zeegse daar zit muziek in” zijn in de tuin 
van bewoners maar liefst 46 objecten geplaatst. Foto’s van de 
objecten zijn te vinden op de website zeegse-dorpsbelang.nl, via 
het hoofdmenu naar Brinkdag 2021. Dit jaar mochten alle 
huishoudens in Zeegse middels een stembiljet hun voorkeur 
uitspreken voor de winnaars. In totaal werden 24 stembiljetten 
ingeleverd. De winnaars zijn: 1e prijs Roelof en Janny Homan met 
het drankorgel, 2e prijs Jacob en Alie Oeben met de muzikant en 
de 3e prijs Larissa en Jan Mooibroek met hun piano. De prijzen 
werden uitgereikt tijdens de lawaaioptocht waar de kinderen van 
Zeegse voor waren uitgenodigd. Tijdens deze optocht op 9 juli 
maakte RTV Drenthe opnamen voor de radio voor het 
programma Op Tjak. Op 6 juni waren al opnamen gemaakt voor 
de nieuwsuitzending van de televisie van RTV Drenthe van het 
eerste optreden door Jantina en Ron met capoeira, pianospel in 
het bos bij Larissa en een interview met Anneke Joosten over het 
thema van dit jaar. De opname is terug te kijken via https://
www.rtvdrenthe.nl/media/69499/Zeegse-daar-zit-muziek-in. De 
volgende dag werd op Radio 2 nogmaals aandacht besteed aan 
het thema in Zeegse. In de Krant van Tynaarlo zijn twee artikelen 
gepubliceerd op 14 en 28 juli. In de Oostermoer werden op 
diezelfde datums artikelen gepubliceerd. Alle artikelen zijn 
digitaal terug te vinden op www.krantvantynaarlo, digitaal, week 
28 en week 30. Op www.oostermoer.info zijn digitaal de andere 
twee artikelen terug te vinden. In de rubriek Kiek ons Weekend 
van het Dagblad van het Noorden is tweemaal een foto 
geplaatst. Een van de lawaaioptocht en de andere van een 
optreden in de tuin van Jantina en Ron aan de Hoofdweg. Bijna 
elk weekend is in hun tuin een optreden. Het laatste optreden is 
gepland op 5 september.  

De volgende vergadering van de creatieve werkgroep is ook 
alweer gepland om het evenement te evalueren. Hoewel drie 
leden, Joke Lotens, Tineke Klok en Greetje de Nijs,  de 
commissie gaan verlaten hebben zich na onze oproep in het 
Zeegser Loopje ook drie nieuwe leden, Riek Oosterveld, Lilian 
Niesters en Jantina Ottema, gemeld. Wij kijken al weer 
reikhalzend vooruit naar een nieuw jaar en een nieuw thema. 

De creatieve commissie van Dorpsbelang Zeegse, Lies Hooijer, 
Anneke Joosten, Tineke Klok, Joke Lotens, Greetje de Nijs en 
Hilda Hoepman

https://www.rtvdrenthe.nl/media/69499/Zeegse-daar-zit-muziek-in
https://www.rtvdrenthe.nl/media/69499/Zeegse-daar-zit-muziek-in
https://www.rtvdrenthe.nl/media/69499/Zeegse-daar-zit-muziek-in
http://www.krantvantynaarlo
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Klaas Hooijer   klaaslieshooijer@gmail.com 
Toos Docter   t.docter@home.nl  
Johan van Fessem                   johanvanfessem@home.nl 
Morijn Bourgonje                lid morijnbourgonje@gmail.com                         543332  
Ingmar van der Woude  lid ikwoude@gmail.com   0651389658 
Annet Hadders  lid mathadders@home.nl    0646046505 

Nog geen lid? 

Een tientje per jaar voor het eerste lid in 
het gezin. Meer leden uit gezin? De 
volgende 5 euro per jaar. 

Wilt u de Vereniging Dorpsbelangen Zeegse steunen, 
wilt u meedenken, praten en beslissen over uw dorp, 
wordt dan lid. 

U geeft simpelweg een machtiging voor automatisch 
incasso. Het formulier vindt u hier:  
https://www.zeegse-dorpsbelang.nl/images/
bestanden/automatische_incassomachtiging.pdf 

U kunt het downloaden en mailen naar of in de 
brievenbus doen van penningmeester of secretaris.
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